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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtan i
Lázár Jánoshoz, a Miniszterelnökséget vezet ő miniszterhez

„Indítottak-e belső vizsgálatot a használt helikopterek beszerzésének ügyében? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2014 . április 3-án a Magyar Nemzet online kiadása arról adott tájékoztatást, hogy a
Honvédelmi Minisztérium három oroszországi nagyjavításon frissen átesett Mi-8T helikopter t
szerzett be . A „hvg.hu” április 27-én közzétett „Titokzatos helikopterbeszegzés a HM-ben ”
című cikkben arról írt, hogy „a Miniszterelnökségen akadnak, akik ellen őrzést szorgalmaznak
helikopterügyben " . A „nol.hu” október 9-ei „Milliárdos felár az ósdi helikopterekért” című
cikkében arról számolt be, hogy megkeresésükre a Miniszterelnökség nem cáfolta a „hvg .hu”
értesüléseit, azonban nem válaszolt arra a kérdésükre, hogy a hivatkozott belső vizsgálat
befejeződött-e, s ha igen, milyen eredménnyel . A cikk szerzője ezzel összefüggésben arra
emlékeztetett, hogy még tavasszal, viharos gyorsasággal távozott a tárcától Borbíró Zoltá n
védelemgazdaságért felelős helyettes államtitkár .

Mindezekre figyelemmel kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy valóban indítottak-e belső
vizsgálatot a helikopterek beszerzésének ügyében? Ha igen, kérem, tájékoztasson anna k
eredményéről !

Budapest, 2014. december t'

Demeter Márt a
országgyű lési képviselő


	page 1

